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Verslag

Mededelingen:

9.52 :Voortgang CIMS. BRP is goed ingelezen in CIMS. Eerste HIS-leverancier heeft zich gemeld om

e ko elen aan CIMS

EEE dat de 1° nieuwsbrief aan professionals uitgaat. De website gaat live. Lever info om

" i 3
Van het weekend komt eerste informatiecamapgne in huis-en-huisbladen

E

. Defensie ondersteunt op logistiek. Dat wordt in beeldvorming ook verbreed. Qua verpakkingen wordt

nagedacht over een pushsysteem om spillage te voorkomen.

Bidat er gesprekken met alle koepels zijn (geweest). GGD en bedrijfsartsen gaan mogelijk samen

ook kijken wat mogelijk is met de eerste pfizer vaccins op geconcentreerdere locaties. Mogelijk komt er

begin/media volgende week een besluit verwacht over de te volgen strategie. Dinsdag is reguliere

persconferentie.
. meldt dat er volgende week meer duidelijkheid is op extra personele capaciteit. Te

beginnen waar de prioriteit het hoogst is.

e

licht de ‘stuur’kamer toe. Wat kan je er vinden:

* Een issueboard:

0 De issues die lopen. De afgeronde worden er vanaf gehaald, maar komen in het logboek, waar de

openstaande en afgeronde in komen te staan, net als degene die hem heeft opgepakt en degene die hem

heeft ingebracht.
« Een tijdlijn op de muur met de te zetten stappen/realiseren producten, geplot in de tijd en per

uitvoeringsscenario/partij. We hebben uit alle project-A4, de flappen van de startbijeenkomst en de eerdere

dagstarten de mijlpalen getracht weer, die op tijdstip X gereed moeten zijn.
* Maandag en donderdag is de ruimte zeker open, maar probeer het gerust op een andere dag.

Nieuwe issues:

+ Besluit van VWS nodig of verstandelijk gehandicapten die onder de huisarts vallen meegaan in

huisartsscenario. Ze vallen voor een deel niet onder de griepprik, dus dan is selectie. SEN
* Er is een besluit nodig over de rol van SNPG in bestelapplicatie. >a
« Kunnen we iets zeggen over wanneer HA aan bod komen? Januari waarschijnlijk niet.

* Wanneer is meer duidelijkheid over juridische grondslag en AVG.

o Er loopt DPIA op CIMS

o Er is vraag om Q&A bij VWS uitgezet
o Er is gesprek met ie evt. jurist VWSTEE on betrekken om

duidelijkheid te krij
0 Maandag is overleg met Privacy Officer (ERRAN BERFER) van RIVM over evt. witte vlekken op dit terrein

(rond communicatie, bestellen etc) 5.1.2e

Volgende week:

* WHO-meeting do 9-12 > [BE neemt deel

* Technische briefing TK woe 8-12 - vraagt voorbereiding!
« TK-voortgangsbrief COVID-19 volgende week. Tekst iig aanvullende voor nodig op logistiek.

Anders:

eeft contact met@¥ over de openstaande vragen.

acht op reactie op zijn ingestuurde knelpunten.
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